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REFERAT 
 

Bestyrelsesmøde den 20. juni 2011 kl. 19.30 hos Allan 
 
Punkter: 
 

1. Godkendelse af sidste referat 

 

2. Legeplads 

 

3. Vedtægter 

 

4. Forsikringer 

 

5. Eventuelt 
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1. Godkendelse af sidste referat 

 
Referatet fra bestyrelsesmødet den 2. maj 2011 blev godkendt og underskrevet. 
 
 
2. Legeplads 
 
Vi har henvendt os til kommunen for at høre, om de var interesserede i at overtage vores lege-
plads, alternativt give et tilskud til etableringen. Kommunen har meddelt, at de ikke ønsker at 
overtage legepladsen. Vi kan søge Fritid og Kultur om et tilskud, men det kræver en projektbeskri-
velse og et budget, og en udbetaling herfra vil – som kommunen siger – være af symbolsk karak-
ter. 
 
Allan har undersøgt, om der kunne være nogle fonde, der vil give tilskud. Der er et par stykker, der 
kan være relevante, men også her kræver man en projektbeskrivelse og et budget. 
 
Legepladsudvalget vil snarest holde et møde, hvor de skal lave en plan for det videre forløb (ind-
køb af legeredskaber, evt. projektbeskrivelse + budget, hvis fonde skal søges, sikring af korrekt 
faldunderlag etc.).  
 
 
3. Vedtægter 
 
Arbejdet med en renovering af vores vedtægter er i gang. Thomas vil prøve at lave en opstilling, så 
det tydeligt og overskueligt fremgår, hvori de foreslåede ændringer består i forhold til den eksiste-
rende tekst. 
 
 
4. Forsikringer 
 
Allan har skrevet til HTK Forsyning og spurgt, hvem der ejer vores stikledninger til vand, kloak og 
fjernvarme. Svaret var, at ledninger i vejen og frem til første grund er forsyningsselskabets ejen-
dom. Ledningen herfra ind til første hus samt ledningen i vejen eller under husene er grundejer-
foreningens ansvar, mens stikledningen ind i selve huset er den enkelte grundejers ansvar. 
 
Problemet er, at grundejerforeningen ikke har nogen forsikring, der dækker brud eller anden ska-
de på stikledninger, idet vi ikke har vidst, at en del at ledningsnettet tilhørte foreningen. 
 
Derfor skal vi snarest have lavet et tilbud fra forsikringen på dækning af stikledninger. Torben kon-
takter TopDanmark om dette. 
 
 
5. Eventuelt 
 
Intet. 
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Referatet godkendt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
______________________                _____________________                 ______________________ 
Torben Larsen-Jensen (formand)                   Thomas Pedersen (kasserer)                         Allan Larsen (Sekretær) 


